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朝陽科技大學
097學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	2180
	Course Number
	2180

	授課教師
	呂南湖
	instructor
	LU,NAN HU

	中文課名
	電腦影像合成製作
	Course Name
	Digital Image Composition

	開課單位
	傳播藝術系(四日)三A
	Department
	

	修習別
	選修
	Required/Elective
	Elective

	學分數
	3
	Credits
	3

	課程目標
	教學目標：

1. 使學生了解電腦合成製作方法(知識)

2. 具有電腦合成製作的技術(技能)

3. 培養學生電腦合成製作從業人員之專業態度 (態度)

4. 能了解電腦合成製作與影視發展現況(其他)


	Objectives
	1. Understand the production process for film and video digital image composition (knowledge) 2. Practice digital image composing (skills) 3. Develop a professional outlook in the digital image composition field (development) 4. Understand the development and current state of the digital image composition industry

	教材
	自行編列教材, 蒐集相關教材,如特效動畫,電影等.
	Teaching Materials
	I will write or collect some teaching materials such as DVD and books.

	成績評量方式
	1. 出席率,學習態度占20%

2. 作品報告一份,1500字, 占40%

3. 合成作品一件, 一分鐘, 占40%
	Grading
	1. Attending rate--20%

2. A project proposal--40%

3. Production--40%

	教師網頁
	

	教學內容
	了解電腦影像製作原理, 整合創意發揮與實務製作的關係, 了解軟體Afftereffect的功能, 期待同學上完此課程, 能將技術與創意運用於各項影視製作, 教學內容:

1. 軟體操作

2. 報告撰寫

3. 作品蒐集與分析

4. 影像合成作品完成
	Syllabus
	Understanding the production of Computer Image Composition. The main software is Afftereffect. Students can apply this technology into the production of TV and Film. The content includes:

1. Using the software

2. How to write a project proposal

3. Case studies

4. Production


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

